



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

P18101

Dear Parents,
各位家長：

Uniform Test Week
測驗周通知

The Uniform test week is to be held from 29th March to 8th April 2019 after school. The time table for junior forms is listed below. For senior forms, test will be on a subject-based arrangement during this period. Please advise your son / daughter to prepare for the tests.

本校第二學期測驗周定於三月廿九日至四月八日放學後舉行。初中統測時間表列如下；至於中四及中五級的評核，由科任老師於測驗周內自行安排，敬希閣下督導貴子弟努力溫習，準備應試。

Date 日期	29/3 (Fri)	1/4 (Mon)	2/4 (Tue)	3/4 (Wed)	4/4 (Thu)	8/4 (Mon)
Subject 科目	S.1 CN S.2 IH S.3 SC	S.1 MB S.2 EN S.3 CN	S.1 IH S.2 --- S.3 EN	S.1 SC S.2 MB S.3 ---	S.1 --- S.2 CN S.3 MB	S.1 EN S.2 SC S.3 GE+EC
Venue 地點	Home Room 各班教室					
Time 時間	After School 課後 (From 3:45pm - 4:30pm) (For S3 SC, the test time is 中三科學科測驗時間 from 4:00pm - 4:50pm)					

All lessons are conducted according to the normal timetable. The detention class and S1 homework class will be suspended during the Test week.

於測驗周期間，同學需依時間表上課。課後留堂班及中一功課班於測驗周期間暫停運作，敬希閣下垂注。

Please complete the following reply slip and return it to your class teacher on or before 13th March, 2019.

敬請填妥回條，於三月十三日前交回班主任。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學




Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
8th March, 2019 二零一九年三月八日

Reply Slip 回條

P18101

I acknowledge receipt of the circular concerning the "Uniform Tests".

本人知悉 貴校來函有關「測驗周通知」事宜。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____